
                    V
essel chain   Vessel chain   Vessel chain   Vessel chain   V

es
se

l c
ha

in
   

V
es

se
l c

h
ai

n 
  V

es
se

l c
ha

in
   

Ves
se

l c
hain   V

essel

Aut
om

ob
ile C

hain   S
procket   Automobile Chain   Sprocket   Automobile Chain  Sprocket    Autom

obile C
hain   S

procket   A
utom

obile C
hain   S

procket   A
utom

obile Chain   Sprocket   Automobile Chain   Sprocket   Automobile Chain

Motorcycle Chain   Sprocket   Motorcycle Chain   Sprocket   Motorcycle Chain   S
procket   M

otorcycle C
hain   S

procket   M
otorcycle C

hain   Sprocket   Motorcycle Chain   Sprocket   Motorcycle Chain   Sprocke
t   M

oto
rc

yc
le

 C
ha

in
   

S
pr

oc
ke

t   
M

otorcycle Chain   Sprocket   Motorcycle Chain   Sprocket   M
otorcycle C

hain   S
procket   M

otorcycle C
hain   Sprocket   Motorcycle Chain     Agricultural Chain   Sprocket   Agricultural Chain   Sprocket   A

gric
ultu

ra
l C

ha
in 

  S
pr

oc
ke

t  
 A

gr
ic

ul
tu

ra
l C

ha
in

   
S

pr
oc

ke
t  

 A
gr

ic
ul

tu
ra

l C
ha

in 
  S

pr
oc

ke
t   

Agricultural Chain   Sprocket  Agricultural Chain   Sprocket   Agricultural C
hain   S

procket   Agricultural Chain     Sprocket   Agricultural Chain   S
pro

ck
et

   A
gr

ic
ul

tu
ra

l C
ha

in
   

S
pr

oc
ke

t  
 A

gr
ic

ul
tu

ra
l C

ha
in 

  S
prock

et  A
gricultural Chain                  

    S
procket   Agricultural Chain   Sprocket   Agricultural C

hain   S
procket   A

gricultural C
hain   Sprocket   Agricultural Chain   SprocketAgricultural Chain   S

prock
et   

Agr
icu

ltu
ra

l C
ha

in
   

Spr
oc

ke
t   

Agricultural Chain   Sprocket   Agricultural Chain   Sprocket   Agricultural C
hain   S

procket   A
gricultural C

hain   S
procket   Agricultural Chain   Sprocket   Agricultural Chain   Sprocket   

Industrial Chain   Industrial Chain   Industrial Chain   Industrial C
hain   Industrial C

hain   Industrial C
hain   Industrial Chain   Industrial Chain Industrial Chain   Industrial Chain   In

dustria
l C

hain

   I
nd

us
tri

al
 C

ha
in

   I
nd

us

tria
l C

hain   In
dustrial Chain   Industrial Chain   Industrial Chain   Industrial C

hain   Industrial C
hain   Industrial C

hain   Industrial Chain   Industrial Chain   Industrial Chain     

Autom
obile Chain   Sprocket   Automobile Chain   Sprocket   Automobile Chain  S

proc

ke
t   

 A
ut

om
ob

ile
 C

ha
in

   
S

pr
oc

ke
t  

 A
ut

om
ob

ile
 C

ha
in

   
S

pr
oc

ke
t  

 A
ut

om
ob

ile
 C

ha
in 

  S
procke

t   A
utomobile Chain   Sprocket   Automobile Chain

A
g ricultural C

hain   Sprocket   Agricultural C

ha
in

   
S

pr
oc

ke
t  

 A
gr

icu
ltu

ra
l C

hain     

A
gricult ural C

hain   Sprocket   Agricultural Chain   S
pro

ck
et

   
A

gr
ic

ul
tu

ra
l C

ha
in

   
Sp

ro

ck
et

Motorcycle C
hain   M

ot o
rcycle C

hain   M

otorcycle Chain   Motorcycle Chain   M
ot

or
cy

cl
e 

C
ha

in
   

M
ot

or
cy

cl
e 

 

           
              Automobile Chain   A

utom
obile C

h ain
   A

utom
obile C

hain   Automobile Chain   Automobile Chain   A
ut

om
ob

ile
 C

ha
in

   
 

Vessel chain   Vessel chain   Vessel chain   Vessel chain   V
essel chain   V

essel chain   V
essel chain   Vessel chain   Vessel chain   V

essel

Agri
cu

ltu
ra

l C
ha

in
   

S
pr

oc
ke

t   
Agricultural Chain   Sprocket   A

gricultural C
hain      

  

Agricu
ltu

ra
l C

ha
in

   
S

pr
oc

ke
t  

 A
gr

icu
ltu

ral C
hain   Sprocket   Agricultural C

hain   S
procket 

Motorcycle Chain   M
oto

rc
yc

le
 C

ha
in

   
M

ot
or

cy
cl

e 
C

ha
in 

  M

oto
rcy

cle Chain   Motorcycle Chain   M
otorcycle  

     
                    Automobile Chain   Automobile C

ha
in 

  A
ut

om
ob

ile
 C

ha
in

   
A

ut
om

ob
ile

 C
ha

in 

  A
utomobile Chain   Automobile Chain    

20
23

19
99

V
essel chain   V

essel chain   Vessel chain   Vessel chain   Vessel chain   V
ess

el 
ch

ai
n 

  V
es

se
l c

ha
in

   
V

es
se

l c
ha

in
   

V
es

se
l c

hain   V
essel

Automobile Chain   Sprocket   Automobile Chain   Sprocket   Automobile Chain  Sprocket    A
utom

obile C
hain   S

procket   A
utom

obile C
hain   S

procket   Autom
obile Chain   Sprocket   Automobile Chain   Sprocket   Automobile Chain

Motorcycle Chain   Sprocket   Motorcycle Chain   Sprocket   M
otorcycle C

hain   S
procket   M

ot orcycle C
hain   S

procket   M
otorcycle Chain   Sprocket   Motorcycle Chain   Sprocket   Motorcycle Chain   S

pro
ck

et
   M

ot
or

cy
cl

e 
C

ha
in

   
S

pr
oc

ke
t  

 M
ot

or
cy

cle
 C

hain   S
procket   Motorcycle Chain   Sprocket   M

otorcycle C
hain   S

procket   M
otorcycle C

hain   Sprocket   Motorcycle Chain     

Agricultural Chain   Sprocket   Agricultural Chain   S
prock

et 
  A

gr
icu

ltu
ra

l C
ha

in
   

S
pr

oc
ke

t  
 A

gr
ic

ul
tu

ra
l C

ha
in

   
S

pr
oc

ke
t  

 A
gr

icu
ltu

ra
l C

ha
in   S

procket   A
gricultural Chain   Sprocket  Agricultural Chain   Sprocket   Agricultural C
hain   S

procket   A
gricultural Chain     Sprocket   Agricultural Chain   Sprocket   

Agric
ult

ur
al

 C
ha

in
   

S
pr

oc
ke

t  
 A

gr
ic

ul
tu

ra
l C

ha
in

   
S

pr
oc

ke

t  A
gricultural Chain                

   
   Sprocket   Agricultural Chain   Sprocket   A

gricultural C
hain   S

procket   A
gricultural C

hain   Sprocket   Agricultural Chain   SprocketAgricultural Chain   S

pr
oc

ke
t   

Ag
ric

ul
tu

ra
l C

ha
in

   
S

pr
oc

ke
t   

Agr
icu

ltu
ral C

hain   Sprocket   Agricultural Chain   Sprocket   Agricultural Chain   Sprocket   A
gricultural C

hain   S
procket   A

gricultural C
hain   Sprocket   Agricultural Chain   Sprocket   

Industrial Chain   Industrial Chain   Industrial Chain   Industrial C
hain   Industrial C

hain   Industrial C
hain   Industrial Chain   Industrial Chain Industrial Chain   Industrial Chain   In

du
str

ial
 C

ha
in

   
In

du
st

ria
l C

ha
in

   
In

du
st

ria
l C

ha

in   I
ndustria

l Chain   Industrial Chain   Industrial Chain   Industrial C
hain   Industrial C

hain   Industrial C
hain   Industrial C

hain   Industrial Chain   Industrial Chain     

Automobile Chain   Sprocket   Automobile Chain   Sprocket   A
utomobile 

Cha
in 

 S
pr

oc
ke

t  
  A

ut
om

ob
ile

 C
ha

in
   

S
pr

oc
ke

t  
 A

ut
om

ob
ile

 C
ha

in
   

S
pr

oc
ke

t   
Aut

om
obile Chain   S

procket   Automobile Chain   Sprocket   Automobile Chain

V
essel chain   Vessel chain   Vess

el 
ch

ai
n 

  V
es

se
l c

ha
in

   V

es
sel chain     

A
gricultural C

hain   Sprocket   Agricultural Chain   S
pr

oc
ke

t  
 A

gr
ic

ul
tu

ra
l C

ha
in 

  S
procket

M
otorcycle C

hain   M
oto

rcycle C
hain   Motorcycle Chain   Motorcycle C

ha
in 

  M
ot

or
cy

cl
e 

C
ha

in
   

M
ot

or
cy

cle
  

       
     

             Automobile C
hain   A

utom
obile C

hain   A
utom

obile Chain   Automobile Chain   Automobile C

ha
in 

  A
ut

om
ob

ile
 C

ha
in

   
 

V
es

se
l c

hain   V
essel chain   Vessel chain   Vessel chain   V

essel chain   V
e

ssel chain   V
essel chain   Vessel chain   Vessel chain   Vessel

Ves
se

l c
ha

in
   

V
es

se
l c

ha
in   Vessel chain   Vessel chain   V

essel chain     

Agr

icu
ltu

ra
l C

ha
in

   
S

pr
oc

ke
t  

 A
gr

icu
ltural Chain   Sprocket   Agricultural C

hain   S
procket 

Motorcycle Chain 
  M

ot
or

cy
cl

e 
C

ha
in

   
M

ot
or

cy
cle

 C
ha

in   M
otorcycle Chain   Motorcycle Chain   M

otorcycle  

       
                  Automobile Chain   Automobil

e C
ha

in
   

A
ut

om
ob

ile
 C

ha
in

   
A

ut
om

ob
ile

 C
ha

in   A
utomobile Chain   Automobile Chain    

青岛征和工业股份有限公司
地址：中国青岛平度市香港路112号

电话:  400-003-6363

QINGDAO CHOHO INDUSTRIAL CO.,LTD.

Add: No.112 Hongkong Road,Pingdu, Qingdao City, 266700 China.

Tel/ Fax: 400-003-6363 

http://www.chohogroup.com

Recycled Paper

本文数据和文字源于公司内部资料，仅供参考。

印刷于中国
2023-Zh 链系统技术领导者

Choho,Chain Transmission Technology Leader

证券代码  003033

中国链传动行业首家A股上市公司

征和工业



传递动力 承载重托
Transmission of power ,  bearing trust
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改变中国和世界制造
Change the manufacture of China and the world
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开放奋斗 科技创新 和顺环境
Open and struggling ,  technology innovation , 

harmonious environments
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2018-2022 年征和营业收入趋势

7.35
8.06

9.77

13.62

16.07

2018 2019 2020 2021 2022

单位：亿元

CHOHO Operating Income Trends

       征和公司成立二十多年以来 , 始终坚定不移地聚焦链系统 ,

心无旁骛攻主业 , 从技术薄弱到行业领军，从默默无名到中国驰

名 , 从单一摩托车链条到涵盖车辆、农业机械、工业设备三大链

系统板块。上市后 , 征和将加快技术研发 , 为舰船、汽车、工业

装备等重点行业国产化配套替代进口而努力 , 助力制造强国。加

快数字化智能制造转型 , 布局全球市场 , 致力于成为全球链系统

技术领导者 , 以优异的成绩回报社会、股东、合作伙伴和员工。

Since the establishment of CHOHO company for more than 20 years, has been 

unswervingly focused on the chain system, focus on the main industry, from 

weak technology to the industry leader, from the unknown to China's 

well-known, from a single motorcycle chain to three chain system plates 

covering vehicles, agricultural machinery, industrial equipment , the results are 

not easy. After listing, CHOHO will speed up technology research and 

development, replace imports for ships, automobiles, industrial equipment and 

other key industries of localization supporting, help manufacturing power; 

Accelerate the transformation of digital intelligent manufacturing, layout the 

global market, make the chain system business from China's leading to the 

world's first, and repay the society, shareholders, partners and employees with 

outstanding achievements.

The first A-share listed company

in Chinese chain transmission industry

中国链传动行业
首家 A 股上市公司



全球布局数字化厂房设备
Global presence digital plant equipment

关于我们
About Us

       青岛征和工业股份有限公司是国内链传动行业的领军企业，

是中国链传动行业首家 A 股上市公司。链传动是三大传动系统之

一，广泛地应用于摩托车、汽车、船舶、农业机械、工程机械、

起重运输机械、物流仓储、自动扶梯、食品药品机械、轻工机械、

石油化工等领域。

฀    

       征和工业从事各类链传动系统的研发、制造和销售，产品主

要应用于各类车辆的发动机和传动系统、农业机械传动和输送系

统、工业设备传动和输送系统等。随着技术的升级与市场的积累，

公司产品线不断拓展，车辆链系统已经延伸至舰船发动机等领域。

       

       凭借行业领先的研发技术、产品质量及服务水平，征和工业

积累了丰富优质的客户资源。公司为本田、雅马哈、铃木、大长江、

春风动力、钱江摩托、德国克诺尔等知名车辆制造企业提供车辆

链系统产品；为德国克拉斯、潍柴雷沃等境内外知名农业机械厂

家提供相关农业机械链系统产品；为广东信源、昆船物流、青岛

科捷及新松机器人等知名企业提供工业设备链系统产品。商标已

在 100 多个国家完成注册，产品远销欧美、东南亚、南美、非洲

等数十个国家和地区，服务售后市场客户超 2000 家。

       

       征和工业十分重视产品创新及生产工艺优化，始终坚持产、学、

研一体的研发方式，通过与国内多家主机厂、科研机构，以及吉

林大学、山东科技大学、青岛理工大学、辽宁工业大学等高校建

立了合作研发关系，打造了一支技艺精湛、功底深厚的研发队伍，

具备了多个研发项目并行开发、快速响应客户需求的技术能力。

       

       公司拥有行业内首批国家认定企业技术中心，并被评选为国

家技术创新示范企业，承担了“强基工程项目——大功率舰船用

发动机链条”国家级科研项目，发动机强化齿形链成功打破国外

垄断。

       

       作为国内链传动行业的领军企业，公司在深耕各类链系统产

品与技术的同时，还积极参与国家和行业的标准起草和制订工作，

截至 2023 年 4 月，公司已经起草或参与制订了 32 项国家和行业

标准，拥有 231 项国家专利。

       

       征和工业高度重视产品质量，先后通过法国、挪威、德国等

多个全球性认证机构的质量体系认证。通过建立精细的生产管理

流程，质量控制体系，实现产品全过程管控。引进了先进的生产、

加工、检测设备，具备国际领先的全流程品质控制能力的征和工业，

能够持续为客户提供高品质的产品。

       

       未来，征和工业将抓住我国越来越重视工业基础的机遇，加

大技术攻关，积极拓展业务，推动产品延伸。公司将吸取自主研

发全自动枕式包装流水线、全自动链条环接流水线的生产研发经

验，继续推动生产过程自动化和控制技术智能化，保证产品生产

的高效稳定，向客户提供高品质、高性能的链系统产品，并不断

向全球链系统技术领导者迈进。

Qingdao Choho Industrial Co., Ltd. is a leading company in the domestic 
chain transmission industry. Chain transmission is one of the three 
transmission systems, widely used in motorcycles, automobiles, ships, 
agricultural machinery, construction machinery, lifting and transportation 
machinery, logistics and storage, escalators, food and drug machinery, light 
industry machinery, petrochemicals and other fields .

Relying on industry-leading R&D technology, product quality and service, 
CHOHO has achieved  plenty of high-quality customers. We supply vehicle 
chain system products for well-known vehicle manufacturers such as 
Honda, Yamaha, Suzuki ,  Dachangj iang, CF MOTOR, Qianj iang 
Motorcycles, Knorr-Bremse etc.; Supply agricultural chain system products 
for well-known agricultural machinery manufacturers at home and abroad, 
such as German CLAAS and LOVOL; Supply industrial equipment chain 
system products for well-known enterprises such as Guangdong Xinyuan, 
Kunshan Logistics, Qingdao Kejie and Sinsong Robotics. The trademark 
has been registered in many countries, and the products are exported to a 
great number of countries and regions in Europe, America, Southeast Asia, 
South America, Africa etc., serving more than 2,000 after-sales customers.

CHOHO attaches great importance to product innovation and production 
process optimization, and has always adhered to the integrated research 
and development method of production, learning and research. Through 
cooperation on research with many domestic OEMs and scientific research 
institutions, as well as Jilin University, Shandong University of Science and 
Technology, Qingdao University of Technology and Liaoning University of 
Technology ETC. Built a highly skilled and well-founded R&D team with the 
technical ability to develop multiple R&D projects in same time and quickly 
respond to customer needs.

The company has the first batch of nationally recognized enterprise 
technology center in the industry and was selected as a national 
technological innovation demonstration enterprise. It undertook the national 
sc ient i f ic  research pro ject  o f  "Strong Foundat ion Engineer ing 
Project-High-power Ship Engine Chain", and the engine strengthened 
silent chain Break foreign monopolies successfully.

As a leading company in the domestic chain drive industry, the company is 
actively participating in the drafting and formulation of national and industry 
standards whi le cul t ivat ing var ious chain system products and 
technologies. Until April, 2023, the company has drafted or participated in 
the formulation of 32 national and industry standards and get 231 national 
patents.

CHOHO attaches great importance to product quality and approved by 
many global quality system certification， such as France, Norway, and 
Germany. Through the establishment of a sophisticated production 
management process and quality control system, the entire product 
process control is achieved. With the introduction of advanced production, 
processing, and testing equipment, CHOHO has internationally leading 
ful l-process quality control capabil it ies to provide customers with 
high-quality products.

In the future, CHOHO will catch the opportunity of China increasing 
emphasis on industrial foundation, increase technological research, actively 
expand business and promote product extension. The company will absorb 
the production research and development experience of independent 
research and development of fully automatic packaging lines and fully 
automatic chain linking lines, continue to promote the automation of 
production process and intelligent control technology, ensure the efficient 
and stable production of products, and provide customers with high quality 
and high performance Chain system products, and continue to move 
towards the global chain system technology leader.

征和链传动有限公司 征和发动机链系统工厂 征和工业自动化部件工厂

征和总部 征和上海中心 征和青岛中心

征和工业（浙江）有限公司

征和泰国工厂
CHOHO Headquarters CHOHO Shanghai CHOHO Qingdao CHOHO Thailand Factory

Qingdao Choho Chain Transmission Co.,Ltd. Engine Chain System Factory Industrial Automation Component Factory Qingdao Choho  Industrial Co., Ltd.



产品线
Product line

汽车链
Automobile Chain

摩链
Motorcycle Chain

工业链
Industrial Chain

农机链
Agricultural Chain

舰船链
Vessel chain

自行车链
 Bicycle chain

锯链
Saw chain

创新精密链条系统，为您提供全方位解决方案
Innovation of Precision Chain System ，Provide you with a full range of Solutions

1+1>2
整体更优的链系统

现代化厂房
快速交付



产品线
Product line

汽车链系统 Automobile Chain System 农机链系统 Agricultural Chain System

摩链系统 Motorcycle Chain System 

工业链系统 Industrial Chain System 

正时链系统
Timing Chain System

哈瓦链
Hy-Vo chain

套筒链
Bushing chain

滚子链
Roller chain

机油泵链条
Oil pump chain

启动链条
Starting chain

传动用链条
Drive chain

正时链系统
Timing Chain System

传动用链轮
Sprocket

工业链轮
Industrial sprocket

传动链
Drive chain

输送链
Conveyor chain

曳引链
Traction chain

特种链
Special chain

链耙
Chain rake

玉米机用
Corn machine

小麦机用
Wheat machine

齿形链
Silent chain

舰船链

大型舰船用链条
Chains for large vessel

农机链轮
Agricultural sprocket

Vessel chain

水稻机用
Rice  machine

自行车链

自行车传动链条
Bicycle drive chain

Bicycle chain 锯链 Saw chain

专业锯链
Professional saw chain



摩托车领域 Territory of Motorcycle 汽车领域 Territory of Automobile

典型应用
Typical application



工业领域 Territory of Industry

典型应用
Typical application

工业领域 Territory of Industry



典型应用
Typical application

农机领域 Territory of Agriculture 自行车领域 Territory of Bicycle

锯链领域 Territory of Saw chain



公司荣誉
Company Honor 客户荣誉   Customer honor

2013

春风动力、新大洲本田“优秀供应商”
爱科“最佳质量奖”
五羊本田 QC 成果发表供应商系统唯一金奖；新大洲本田黄金奖

2014

五羊本田“免检供应商”；新大洲本田“优秀供应商”
巨明“优秀供应配套商”；中农博远、科乐收金亿、潍柴雷沃“优秀供应商”；中国农业机械“产品评选金奖”
豪爵铃木第五届 QC 发表会金奖

2015

五羊本田、新大洲本田“优秀供应商”；大长江“新产品开发奖”；轻骑铃木“优秀合作奖”；宗申“品质优秀奖”
中国农业机械“产品创新奖”；科乐收金亿、中农博远“优秀供应商“；潍柴雷沃“质量贡献奖”
大洲本田 QC 发表会供应商系统金奖；做为本田中国（汽车 / 摩托车）唯一优秀供应商代表，受邀参加 NHC 日本区大会

2016

新大洲本田“优秀供应商”
科乐收（山东）“优秀供应商”；山东金大丰“战略供应商”；山东国丰“优秀供应商”
五羊本田供应商（川渝）专场发表会金奖

2017

五羊本田“品质卓越奖”；豪爵铃木“质量进步奖”；新大洲本田“优秀供应商”；钱江“优秀供应商”
勇猛机械、潍柴雷沃、中农发巨明、金大丰“优秀供应商”；科乐收“最佳质量奖”
五羊本田第九届 NWH 供应商专场发表会金奖

2018

大长江“质量进步奖”、“产品质量免检证书”；新大洲本田“产品质量免检证书”
潍柴雷沃“优秀供应商”; 金大丰“战略合作奖”
五羊本田第十届 NWH 供应商专场发表会金奖 及 NWH 十周年最强战队奖；新大洲本田第十七届 NHC 成果发表会供应商唯一金奖

2019

春风动力“优秀协作奖”
中农发巨明“优秀供应商”; 潍柴雷沃“战略供应商”
新大洲本田第十一届 NHC 供应商专场发表会创新奖；五羊本田第三十三届 NWH 发表会供应商系统唯一金奖

2020

新大洲本田“优秀供应商”
潍柴雷沃“质量金奖”; 宗申戈梅利“年度最佳合作供应商”
五羊本田第 34 届 NWH 发表会供应商唯一金奖

2021

五羊本田“品质卓越奖”
潍柴雷沃“产品创新奖”; 道依茨法尔“优秀供应商”
五羊本田第 35 届 NWH 活动成果发表会供应商唯一金奖；新大洲本田第十三届供应商 NHC 成果发布会创新奖

2022

五羊本田“优质服务奖”、德诚国际集团“优秀供应商”、雅马哈“全球采购体系供应商” 、铃木“全球采购体系供应商”
潍柴雷沃“战略合作供应商”、孚鼎泰“智能优秀供应商”、七星车库“优秀供应商”
发动机链雄鹰小组获五羊 - 本田第 15 届供应商 NWH 专场发表会金奖；
链传动创新小组获新大洲本田第 14 届供应商专场发表会一等奖



起草国家和行业标准 32 项

公司先后参加起草了链条等国家和行业标准 32 项，其中负责制修订

了 11 项国家标准和 13 项行业标准，1 项是独家制定，1 项获得

了“国家标准创新贡献奖一等奖”。

承担国家、省、市级重大科研项目

国家科技部中小企业创新基金项目 2 项

国家重大科技成果转化项目 1 项

国家强基工程项目 1 项

获得国家、省、市级科技奖励

中国标准创新贡献奖一等奖

山东省科技进步奖三等奖

青岛科技进步奖二等奖、三等奖

行业自主创新优秀新产品特等奖

Commitment to national, provincial and municipal major 

scientific research projects

2 small and medium enterpries innovation fund project of ministry of sicience 

and technology

Automobile engine strenah silent chain

Application project of national great sicience and technology achievements

National Industary strengthing Projact

Science and technology awards

Won first prize of China Standard Innovation Contribution Award.

Won third prize in science and technology progress Award of Shandong 

Province.

Won second and third prize in science and technology progress Award of 

Qingdao city.

Won special awards in innovating on outstanding new products.  

技术实力
Technological Capability

截止2023年4月，征和先后获得231项国家专利
As of April  2023,CHOHO has obtained more than 231 national inventions and new patents

获得专利其中包括 V 型汽车发动机正时链系统设计方法、

精密零件表面铬基合金碳化物覆层、发动机齿形链的销轴碳

氮共渗等 44 项发明 ,168 项实用新型 ,19 项外观设计。 

Including 44 inventions, 168 utility new model, 19 appearance 
design, which include design method for V-type automobile 
engine timing chain,  chromium-based alloy carbon coating for 
precision parts, carbonitriding for the pin of engine si lent 
chain,etc. 



以“为全球机车行业提供与车同寿命高品质的链系统”为己任,征和组建了强大的研发团队
With the responsibility of "Providing high quality chain system with the same service life for the global locomotive industry", we have established a strong R&D team

       公司拥有工程技术研发人员 315 名 , 国内外特聘技术专家 12 名。

征和是中国机械通用零部件工业协会链传动分会理事长单位、全国

链传动专业技术委员会副主任委员单位 , 被认定为国家认定企业技

术中心、山东省链传动工程研究中心、山东省博士后创新实践基地、

青岛市链传动系统技术创新中心、青岛市工业设计中心等众多技术

创新平台。公司已形成了稳定的产学研合作机制 , 与十多家国内外

科研院所和企业技术中心建立合作关系，研发实力显著提高。

With more than 315 technical research engineering  and development  and 12 

specially invited technical experts at home and abroad. CHOHO company is the 

chairman unit of chain transmission branch of china general machine 

components industry association and national chain drive specialized technical 

committee vice chairman unit, has been identified as the Qingdao city enterprise 

technology center, shandong province enterprise technology center, national 

enterprise technology center, provincial postdoctoral innovation practice base 

and many other technological innovation platform. The company has formed a 

stable industry-university-research cooperation mechanism, and has 

established cooperative relations with more than ten domestic and foreign 

research institutes and enterprise technology centers, and its r&d strength has 

been significantly improved.

研发能力
R&D Capability



征和实施追求卓越绩效的经营管理模

式 (GB/T 19580-2012), 通过综合的

组织绩效管理方法 , 为股东、顾客、员

工、供方、合作伙伴和社会创造价值 ,

公司积极争创全国质量奖和中国质量

奖 , 树立卓越的企业形象。

CHOHO implements a management 

model that pursues high performance. 

We create value for our shareholders, 

customers, employees, suppliers and 

partners through comprehensive 

organizational performance 

management methods. We are striving 

for the National Quality Award and the 

China Quality Award to establish a 

superior corporate image. 

 

质量保障
Quality Assurance

征和以“品质能赢”为信念 , 倡导 " 质

量比生命更重要 , 质量是企业最好的名

信片 , 改善无止境 , 追求零缺陷” 的质

量理念 , 营造了人人追求质量 , 人人崇

尚质量 , 人人关心质量的良好氛围。

"Quality means win" is CHOHO belief. 

CHOHO advocates the quality concept 

of “quality is more important than life, 

quality is the best postcards of 

enterprises,the pursuit of endless 

improvement and zero defects.

CHOHO creates a good atmosphere 

where everyone cares about the quality 

of the products and we pursue high and 

better quality.

质量意识
Quality Consciousness

1999 年，通过法国 BVQI ISO9002

质量管理体系认证

2003 年，通 过 挪 威 船 级 社 DNV 

ISO9001 质量体系认证

2007 年，通 过 挪 威 船 级 社 DNV 

TS16949 质量管理体系认证

2009 年 -2015 年，通过德国 TUV

莱茵 ISO9001:2008 质量管理体系认

证

2009 年 -2018 年，通过德国 TUV

莱茵 TS16949：2009 质量管理体系

认证

质量体系
Quality Certification

卓越绩效
Excellent Performance

到四五末（2021-2025）, 以技术创

新促进质量升级 , 通过质量管理改进和

5M1E 的升级 , 产品耐磨性能提高

30%, 质量损失比每年降低 5%, 既有

产品品质不断提高 , 超越客户预期。

By the end of the fourth-five-years plan

(2021-2025), CHOHO promotes the 

quality upgrade by technological 

innovation. Through quality 

management improvement and 5M1E 

upgrade, we improve the wear 

resistance of products by 30%, and 

reduce the economic loss by 5% per 

year . The products quality is 

continuously improved and beyond 

customer expectations.

质量升级
Quality Upgrading

2012 年至 2021 年已成功举办了 10

届 QC 成果发表会 , 成立 QC 课题近

600 个 , 节约经济效益 700 多万元。

参 加 了 多 次 外 部 发 表 并 屡 获 金 奖 , 

2015 年代表本田中国参加了 NHC 日

本区交流大会，2019 年又参加 NHC

亚大区（菲律宾）交流大会。

From 2012 to 2021, CHOHO has 

successfully held 10 sessions of QC 

results presentation, established nearly 

600 QC subjects, and saved more than 

700 million yuan in economic benefits.

In 2015, he participated in the NHC 

Japan exchange conference on behalf 

of Honda China!

QC 活动
QC Activity

征和公司具备国内领先的链系统检验

测试能力 , 拥有德国布鲁克光谱仪、发

动机试验台架等大型检测设备 70 余台

套 , 服务能力覆盖产品原材料检测、过

程检测、成品检测全过程 , 并可以通过

青岛市大型仪器共享平台面向社会提

供检测服务。同时公司于 2012 年 7

月获得计量保证确认合格证书 , 实验室

2018 年 12 月通过 CNAS 认可认证。

CHOHO has domestic leading chain 

system inspection and testing 

capabilities, and we have more than 70 

sets of large-scale testing equipment 

such as German Bruker Spectrometer 

and Automobile Engine Test Bench. 

The service capability covers the whole 

process of raw material testing, process 

testing and finished product testing. 

Provide testing services to the society 

through the large-scale instrument 

sharing platform in Qingdao. At the 

same time, the company obtained the 

measurement assurance confirmation 

certificate in July 2012,CNAS accredited 

certification in December 2018.

计量检测
Measurement and Detection

行动

2/2

证书附件
标准 IATF 16949:2016 

(第 1版, 2016-10-01) 

证书登记号码

IATF证书号码
01 111 085775 
0340782

远程场地：

远程场地支持功能：

证书登记号码：

青岛征和工业股份有限公司
中华人民共和国山东省青岛市
平度市经济开发区华山路 3号    
邮编：266700 

校准、设施管理、人力资源、信息技术、内审管理、
实验室、物流、管理评审、政策制定、质量体系管理、
战略规划、试验、培训

01 111 085775/901 
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品牌力量 
Brand Power

国际自主品牌   International Independent Brand

当行业纷纷选择 OEM（贴牌生产）的销售捷径时，征和知难而上，将自主品牌“CHOHO 征和”推向

全世界。从默默无名到行业知名，从行业知名到山东著名，从山东著名到中国驰名，征和将打造自主品

牌提升到战略高度。30 多年来，征和坚持工匠精神，将征和链条从中国制造转变成中国创造，立志成

为蜚声世界的行业品牌。

When our competitor chooses the sales shortcut of OEM, We just focus on building our own brand CHOHO. We bring the 

self-owned brand “CHOHO ”to the world. From unnamed to well-known in the industry, from the well-known in the 

industry to well known in Shandong, from famous in Shandong to China. CHOHO takes brand building as a company 

strategy. For more than 30 years, CHOHO has adhered to the spirit of artisans, transforming CHOHO chain from Chinese 

manufacturing to Chinese creation, and we determined to become an international brand of the world.

截止 2023 年 4 月，征和已在近百个国家注册“CHOHO”商标，包括美国、日本、英国、法国、

德国、俄罗斯、西班牙、奥地利、比利时、保加利亚、克罗地亚、捷克、丹麦、芬兰、希腊、匈牙利、

爱尔兰、意大利、荷兰、波兰、葡萄牙、罗马尼亚、乌克兰、瑞典、澳大利亚、阿尔及利亚、埃及、

肯尼亚、摩洛哥、韩国、哈萨克斯坦、蒙古、叙利亚、泰国、巴基斯坦、印度、巴西、墨西哥、

哥伦比亚等。

As of April 2023, CHOHO has registered “CHOHO” trademarks in more than 100 countries, including the 

United States, Japan, the United Kingdom, France, Germany, Russia, Spain, Austria, Belgium, Bulgaria, 

Croatia, Czech Republic, Denmark, Finland, Greece. , Hungary, Ireland, Italy, Netherlands, Poland, 

Portugal, Romania, Ukraine, Sweden, Australia, Algeria, Egypt, Kenya, Morocco, South Korea, 

Kazakhstan, Mongolia, Syria, Thailand, Pakistan, India, Brazil, Mexico, Colombia, etc. .

完整品牌体系   Complete Brand System

国际注册商标   International Registered Trademarks

征和具有天生的品牌意识，在刚起步阶段，就全面注册了征和自己的商标；

还在困难发展阶段，就重金打造了征和自己的品牌形象。

CHOHO has a natural brand awareness. In the early stage, CHOHO has registered 
own trademark. In the difficult stage of development, CHOHO spared no expense to 
build brand create his own brand image.

魁峰

中国品牌建设促进会
团体会员单位

China Council for Brand Development
Group member unit

1996

2000

2005

2006

2007

2011

2013

2016

2018

2021

经测算，征和品牌价值
为10.78亿元

山东省制造业高端品牌
培育企业

In 2018,High-end Brand Fostering 
Enterprises of Manufacturing Industry in 

Shandong Province

2022

入选“好品山东”

新一代“青岛金花”
培育企业

In 2021,A new generation of 
"Qingdao Golden Flower" 

cultivating enterprises

Selected into Remarkable Shandong

青岛
金花

品牌发展历程   Brand Development History



征和，一个富有社会责任感的卓越企业
CHOHO,As an outstanding enterprise with a strong sense of social responsibility

成就员工   Make the Employee Successful

征和践行主人翁文化，每年生发出大量机会和岗位，竭力为员工打造最好的

创业平台。征和推崇工匠精神，引导管理人员做“工匠精神企业家”，引导

一线员工做“工匠精神技术工人”。2022 年，公司提供就业岗位 2050 个，

发放薪资共计 1.76 亿元。

CHOHO creates a lot of opportunities and positions every year, and we strive to create the best 

entrepreneurial platform for our employees. We respect the spirit of craftsmanship. We guide managers 

to be “artisan spiritual entrepreneurs”. We guide front-line employees to be “artisans and skilled 

workers”.  2022, the company created 2050 jobs, and paid 1.76 billion yuan for salary .

共享利他   Sharing Spirit 

征和乐于分享，成就他人，自愿将自身经验教训毫无保留地共享给本地企业、

上下游企业、客户的客户，真诚的帮助众多企业少走弯路，快速成功，促使

成千上万名企业家思想得到升华，与征和共同成长。

CHOHO is willing to share, achieve others, and voluntarily share the experience and lessons with 

unreservedly to local enterprises, upstream and downstream enterprises, customers' customers, and 

sincerely help many enterprises to avoid detours and direct success, and thousands of entrepreneurs 

have been sublimated. , grow with CHOHO.

作为一个富有社会责任感的卓越企业，征和致力于成就员

工、造福顾客、回报社会，矢志不渝地让爱传递。

As an outstanding enterprise with a strong sense of social 
responsibility, CHOHO is committed to making our employees 
successful, benefiting customers, returning to society, and 
delivering love to them.

公共责任  Public Responsibility 

征和重信守诺、健康经营，成立 23 年来，从未发生过环保违纪事件；从未

发 生 过 人 身 健 康、安 全 事 故 的 重 大 损 失；征 和 心 系 桑 梓，感 恩 乡 土。

2016--2022 年，征和实缴税收 2.81 亿元，为地方经济繁荣贡献了力量！

CHOHO has been operating in good faith for 23 years since the foundation, and during this period we 

have never had an environmental violation or security incident; We are concerned about the people and 

the local community. From 2016 to 2022, we paid taxes 2.81 billion yuan, contributing to the local 

economic prosperity!

公益支持   Public Benefit Activities

征和热衷公益事业，捐资扩建了征和希望小学并每年持续捐助。定向捐助了

本地贫困学生、贫困灾区 , 建立慈善基金，捐献地方戏曲演出车，以实际行

动践行着社会责任。

CHOHO engaged in public benefit activities and charity. We donated Hope Primary School and 

continued to donate each year. We established charitable funds to donate the poor students and also 

donate local opera performance trucks. We practice social responsibility with practical actions.

道德行为   Moral Behavior

征和风清气正，员工善良纯朴、憨厚地道、家庭和谐，合作伙伴给予了高度

信任；在行业中，推动了链传动技术进步；在社会上，树起了正能量标杆！

成立 23 年来，从未发生过与员工、客户、供应商、合作伙伴的法律纠纷。

As a non-corruption company, Our employees are kind, honest and the family is harmonious. CHOHO is 

highly trusted by our partners. In the chain industry, CHOHO has promoted chain drive technology and 

set a positive energy benchmark in society! We have never had legal disputes with our customers, 

employees, suppliers, and partners since the foundation.years since its establishment, there have never 

been any legal disputes with employees, customers, suppliers and partners.

社会责任
Social Responsibility
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CHOHO sponsor FELO-GRESINI

2023 MotoE start a new journey!


